
 
 

 

Bergen op Zoom, november 2023 

 

Beste patiënten,   

Na 30 jaar uw huisarts te zijn geweest (en 40 jaar arts), stop ik per 1 januari 2024 met de praktijk. 

Ik ga met pensioen! 

 

Na mijn afstuderen kwam ik eigenlijk per toeval terecht bij de Koninklijke Luchtmacht. Er was in die tijd, midden 

jaren 80, een overschot aan (huis)artsen. Toch heb ik er altijd met plezier mijn werk gedaan.  

Het grootste deel van mijn diensttijd heb ik samen met mijn echtgenote Corine in Duitsland doorgebracht. Daar 

zijn ook onze kinderen geboren. Deze periode was ook historisch gezien een heel boeiende tijd.  

De koude oorlog, de val van de Berlijnse muur 1989, kort daarna de eerste Golfoorlog en de oorlog in 

Joegoslavië. Het lijkt allemaal al weer eeuwen geleden…. 

 

Er diende zich in 1993 een vacature aan in Bergen op Zoom. Collega Mangnus wilde met pensioen.  

Hij werkte samen met collega Tummers in een duo praktijk aan de Olympialaan. 

Ik heb gesolliciteerd bij de praktijk, collega Tummers en bij de huisartsengroep die destijds bestond uit de 

collega’s: Drewes, Rommens, Schlüter, Leenheer, Noordman en Tummers, want ook zij moest instemmen met 

een eventuele praktijkovername. Ik werd gelukkig “aangenomen” en vanaf 1 januari 1994 startte ik als huisarts 

in Bergen op Zoom. Ik heb vervolgens 12 jaar met collega Tummers samengewerkt. 

 

Tijden veranderen en sinds januari 2007 ben ik met “mijn” patiënten verhuisd naar Medisch Centrum de Poort. 

Ons centrum is inmiddels uitgegroeid tot een begrip in Bergen op Zoom.  

We leveren nu alweer 18 jaar zorg voor ongeveer 15.000 patiënten in de stad en directe omgeving.  

Door de uitstekende samenwerking met mijn collega’s en alle medewerkers van de Poort, ben ik in staat 

geweest om goede zorg te leveren voor mijn patiënten. 

 

Waren er in de jaren 80 te veel huisartsen? Nu zijn er te weinig huisartsen en is het moeilijk een opvolger te 

vinden. Gelukkig hebben mijn collega’s van de Poort (huisartsen Beijsens, Behets, Hardeman, Molleman en de 

Mul) een oplossing voor dit probleem gevonden.  

Twee jonge huisartsen, collega Schalkoord en collega van den Munckhof, gaan gezamenlijk de zorg voor de 

praktijk voortzetten. Het is voor mij een zeer geruststellende gedachte en heb het volste vertrouwen dat de zorg 

voor mijn patiënten hiermee gewaarborgd blijft en goed wordt voortgezet.   

Zij stellen zich in de toegevoegde brief verder aan u voor. 

 

Ik heb tijdens mijn jaren als arts gemerkt dat het niet altijd eenvoudig is om goede (de juiste) zorg te leveren. 

Hoe goed je ook je best doet, ziekten verlopen soms onverwacht heel grillig en dit blijft iedere arts, zelfs na 

tientallen jaren ervaring, toch weer verrassen. 

 

Zoals gezegd, na 30 jaar als huisarts voor u te hebben gewerkt ga ik per 1 januari 2024 met pensioen. 

Ik vond het een hele eer om zolang uw huisarts te kunnen en mogen zijn en wil u bedanken voor uw 

vertrouwen. 

 

Met vriendelijke groet, 

P.H.J.M. Vos 


